
Beste Ineke, 

Afgelopen dinsdag 7 maart 2017 hebben Hans en ik de administratie over 2016 
gecontroleerd. Onze complimenten wederom voor de volledigheid, duidelijkheid en 
toelichting erop.  

Wij hebben de administratie steekproefsgewijs gecontroleerd en hebben geen 
onvolkomenheden geconstateerd.Als aandachtspunt adviseren wij jullie wel om de teveel betaalde 
bedragen over 2016 (sommige bewoners hebben in 2016 nog 25,- overgemaakt in plaats van 20,-) alsnog 
te restitueren. Dit voorkomt mogelijke discussie in de toekomst. Goed om te zien dat het aantal leden 
gestaag stijgt en ook de betrokkenheid vanuit de bedrijven en omliggende buurtbewoners 
steeds groter wordt. Wij hopen dat hier (ook) toekomstige bestuursleden uit voortkomen en 
vinden het jammer (maar hebben uiteraard ook begrip ervoor) dat een aantal bestuursleden 
hebben aangegeven te willen stoppen dan wel niet meer herkiesbaar te willen zijn.  

Vanuit de kascontrole commissie adviseren wij het bestuur om de contributie voor 2017 
ongewijzigd te continueren. De voornaamste redenen hiervoor zijn de geringe reserves, de 
gewenning aan het huidige bedrag van 20,- (sommigen hebben voor 2017 al betaald) en de 
mogelijkheid om met een evt. Jubileum of evt. verbeteringen in de wijk iets extra's te 
kunnen doen.  

Wij verlenen het bestuur dan ook voor 2016 decharge en bedanken ze (wederom) voor haar 
inzet en betrokkenheid bij de belangenbehartiging voor de bewoners van de Vlietpoort.  

met vriendelijke groeten,  

Arien Roelandse (en Hans Smit) 

Kascontrole Commissie Bewonersvereniging Vlietpoort  

 


